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Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP 
 

 

 

 

 

 

Zápisnica 
 

z XX. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP konaného 

dňa 23. októbra 2024 o 16:00 hodine v mimoriadnom termíne v priestoroch Miestneho úradu 

MČ Košice - Sídlisko KVP, Trieda KVP č.1, I. poschodie, zasadacia miestnosť.      

 

Prítomní poslanci MZ: Podľa prezenčnej listiny z  XX. zasadnutia miestneho 

zastupiteľstva, ktorá tvorí prílohu zápisnice.  

 

Ďalší prítomní a zamestnanci mestskej časti:             

                                               Podľa prezenčnej listiny, ktorá tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

1.  Otvorenie  

Starosta mestskej časti Mgr. Ladislav Lörinc o 16:02 hodine otvoril XX. rokovanie Miestneho 

zastupiteľstva Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP, ktoré bolo zvolané v súlade so zákonom 

o meste Košice, zákonom o obecnom zriadení a § 6 ods. 5 Rokovacieho poriadku miestneho 

zastupiteľstva. Miestne zastupiteľstvo bolo zvolané v mimoriadnom termíne. Starosta privítal 

všetkých prítomných.  

Poslaneckému zboru poďakoval, že si našli čas a zúčastnili sa všetci, zároveň ich požiadal 

o vykonanie prezentácie. Po vykonaní prezentácie skonštatoval, že miestne zastupiteľstvo je 

uznášania schopné, prezentovalo sa 13 poslancov.    

Návrh programu dnešného rokovania obsahuje 8 bodov, materiály boli zaslané e-mailom dňa  

18.10.2024 v súlade s rokovacím poriadkom a zároveň boli sprístupnené na webovej stránke 

mestskej časti.   

Návrh programu rokovania je uvedený v pozvánke a  je zverejnený, starosta požiadal  

prítomných poslancov o predloženie návrhov na vypustenie bodov programu rokovania. 

Keďže takéto návrhy neboli, nasledovalo hlasovanie poslaneckého zboru.    

 

1. a) Schválenie programu rokovania  

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP schvaľuje program rokovania 

uvedený v pozvánke - zverejnený: 

1. Otvorenie 

a) Schválenie programu rokovania    

b) Voľba návrhovej komisie 

c) Určenie overovateľov zápisnice 

2. Monitorovacia správa Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP za I. polrok 2024       

3. Prehľad o tvorbe a použití rezervného fondu Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP 

k 30.06.2024           

4. Stav nedoplatkov na nájomnom k 30.06.2024           

5. Žiadosť o použitie finančných prostriedkov z rezervného fondu v roku 2024 na sanáciu 

strešného plášťa budovy bývalej MŠ Bauerova 1, Košice v správe mestskej časti  

6. Návrh na zrušenie uznesení Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice - Sídlisko 

KVP č. 136 a č. 138 zo dňa 31.01.2024                                      
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7. Návrh na III. zmenu rozpočtu Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP na rok 2024   

8. Záver     

 

Počet  prítomných poslancov: 13  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 13 

Hlasovanie: Za hlasovalo 13, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                   Návrh bol prijatý. 

 

Po schválení programu rokovania uvedeného v pozvánke - zverejneného, starosta požiadal 

poslanecký zbor o predloženie návrhov na doplnenie programu. Keďže takéto návrhy neboli, 

skonštatoval, že XX. zasadnutie sa riadi schváleným programom.    

 

1. b) Voľba návrhovej komisie   

Starosta: Požiadal poslancov o návrhy na voľbu členov návrhovej komisie, ktorá prijíma 

a predkladá návrhy uznesení k jednotlivým bodom rokovania tak, ako vyplynú z diskusie. 

p. Matoušek: Za členov do návrhovej komisie navrhol poslancov - PaedDr. Zdena Bartóka a 

RNDr. Eriku Liptáková, PhD. Keďže iné návrhy nezazneli, nasledovalo hlasovanie 

poslaneckého zboru.                

          

Návrh na uznesenie - návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  volí   

návrhovú komisiu v zložení: RNDr. Erika Liptáková, PhD., PaedDr. Zdeno Bartók.     

              

Počet  prítomných poslancov: 13  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 13 

Hlasovanie: Za hlasovalo 11+1, proti 0, zdržalo sa 1, nehlasoval 0               Návrh bol prijatý.  
Pán poslanec Ing. Roman Matoušek hlasoval aklamačne +1.  

  

Starosta požiadal členov návrhovej komisie, aby zaujali vyhradené miesto.   

 

1. c) Určenie overovateľov zápisnice    

 Starosta: Za overovateľov zápisnice pre dnešné rokovanie určil pánov poslancov - PaedDr. 

Zdena Bartóka a Ing. Lukáša Boritáša.    

 

2. Monitorovacia správa Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP za I. polrok 2024       

Starosta: Uviedol bod programu rokovania a povedal, že v rámci monitorovacej správy 

Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP za I. polrok 2024 je vyhodnotené plnenie príjmov 

a čerpanie výdavkov za uvedené obdobie. Dodal, že príjmy boli plnené na 55 % a čerpanie 

výdavkov bolo vo výške 48 % na základe upraveného rozpočtu. Súčasťou monitorovacej 

správy je aj čerpanie výdavkov podľa jednotlivých programov a podprogramov. K bodu 

rokovania otvoril diskusiu. 

 

V diskusii nebol nikto z prítomných prihlásený, starosta ju uzavrel a požiadal návrhovú 

komisie o prečítanie návrhu na uznesenie.  

 

Návrh na uznesenie - návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

berie na vedomie     

Monitorovaciu správu Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP za 1. polrok 2024.               

 

Počet  prítomných poslancov: 13  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 13 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 13, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  
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3. Prehľad o tvorbe a použití rezervného fondu Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP 

k 30.06.2024           

Starosta: Otvoril ďalší bod programu rokovania a povedal, že mestská časť k 30.6.2024 

nečerpala z rezervného fondu žiadne finančné prostriedky. Zostatok na rezervnom fonde je vo 

výške 218 545,56 EUR. K prerokovávanému bodu otvoril diskusiu.       

 

V diskusii nikto nevystúpil, starosta ju ukončil a slovo dal návrhovej komisii k predneseniu 

návrhu na uznesenie.   

 

Návrh na uznesenie - návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

berie na vedomie     

prehľad o tvorbe a použití rezervného fondu Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP 

k 30.06.2024.               

 

Počet  prítomných poslancov: 13  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 13 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 13, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

   

4. Stav nedoplatkov na nájomnom k 30.06.2024    

Starosta: Uviedol bod programu rokovania stav nedoplatkov na nájomnom s tým, že mestská 

časť k 30.6.2024 eviduje na nájomnom pohľadávky celkom vo výške 37 628,90 EUR. 

Najvyššiu sumu a to 25 813,46 EUR tvoria pohľadávky z vyúčtovania nákladov za služby 

spojené s nájmom. K 18.10.2024 boli pohľadávky v sume 15 311,15 EUR zaplatené. Dodal, 

že na ušlom nájomnom k 30.6.2024 je pohľadávka spoločnosti euroAWK s.r.o. v sume 

1 851,05 EUR, ktorá je uplatnená prostredníctvom súdu. K danému bodu otvoril diskusiu. 

 

Do diskusie sa nikto neprihlásil, starosta ju ukončil a požiadal návrhovú komisiu, aby 

prečítala návrh na uznesenie.  

 

Návrh na uznesenie - návrhová komisia:  

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

berie na vedomie     

stav nedoplatkov na nájomnom k 30.06.2024.               

 

Počet  prítomných poslancov: 13  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 13 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 13, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 

5. Žiadosť o použitie finančných prostriedkov z rezervného fondu v roku 2024 na 

sanáciu strešného plášťa budovy bývalej MŠ Bauerova 1, Košice v správe mestskej 

časti  

Starosta: Otvoril ďalší bod schváleného programu rokovania. Povedal, že vlastníkom objektu 

je mesto Košice a mestskej časti bol dlhodobo zverený do správy. Mestská časť na vlastné 

náklady na zverenom majetku zabezpečuje v zmysle zmluvy o správcovstve bežnú údržbu, 

opravu a odstraňovanie vzniknutých drobných havárií. Aj napriek udržiavaniu jednotlivé 

konštrukcie budovy sú za 40 rokov degradované. Budovy si vyžadujú komplexnejšie zásahy. 

Momentálne je na začiatok potrebná oprava strechy z dôvodu čoraz častejšieho zatekania do 

vnútorných priestorov. Z toho dôvodu si nájomcovia následne uplatňujú škodu u mestskej 

časti. Momentálne je jedna tretina priestorov nanovo zrekonštruovaná novými nájomcami. 

Uviedol, že nakoľko potrebné finančné prostriedky na riešenie uvedeného stavu nie sú v 

rozpočte mestskej časti na rok 2024 z dôvodu schválenia krízového rozpočtu, vzniká potreba 
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financovania týchto výdavkov z rezervného fondu, o čom rozhoduje miestne zastupiteľstvo.  

Preto mestská časť predkladá návrh na použitie prostriedkov rezervného fondu v roku 2024 

vo výške 81 000,00 EUR s DPH a to na sanáciu strešného plášťa budovy bývalej MŠ 

Bauerova 1, Košice, t. j. na odstránenie zatekania cez degradovaný strešný plášť do 

vnútorných priestorov objektu. Následne požiadal vedúcu Oddelenia výstavby a majetku Ing. 

Jarmilu Balážovú, PhD. o podrobnejšie informácie. 

Ing. Balážová, PhD.: Povedala, že hydroizolačná vrstva je v kritickom stave a neplní svoju 

funkciu. Preto je potrebné riešiť komplexnú rekonštrukciu strešného plášťa ale aj 

rekonštrukciu budovy ako takej. Strešný plášť bol sanovaný novými hydroizolačnými 

vrstvami s novými asfaltovými pásmi. Aj napriek tomu vykazuje defekty. Riešením na 

zachovanie stavu budovy aspoň na niekoľko ďalších rokov je vytvorenie pevných 

vodotesných bazénov v dvoch výškových úrovniach. Prepočítané náklady sú vo výške 

81 000,00 EUR avšak bez zásahu tepelnou izoláciou. Dodala, že keď sa voda dostáva do 

konštrukcií, ovplyvňuje to celú stavbu ako takú.  

Starosta: K prerokovávanému bodu otvoril diskusiu. 

 

V diskusii nikto nevystúpil, starosta ju uzavrel a slovo dostala návrhová komisia, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

Návrh na uznesenie - návrhová komisia 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

schvaľuje     

použitie finančných prostriedkov z rezervného fondu Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP na 

úhradu bežných výdavkov vo výške 81 000,- Eur s DPH na sanáciu strešného plášťa budovy 

bývalej MŠ Bauerova 1, Košice - na odstránenie zatekania cez degradovaný strešný plášť do 

vnútorných priestorov objektu.  

 

Počet  prítomných poslancov: 13  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 13 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 13, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 

6. Návrh na zrušenie uznesení Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice - Sídlisko 

KVP č. 136 a č. 138 zo dňa 31.01.2024                                      

Starosta: Uviedol bod programu rokovania a informoval, že na rokovaní miestneho 

zastupiteľstva dňa 31. januára 2024 v rámci súboru 24 šetriacich opatrení z dôvodu 

nevyplatenia podielových daní mestom Košice, bolo okrem iných opatrení na rok 2024 prijaté 

aj uznesenie č. 136, ktoré obmedzilo výkony v Podniku služieb KVP, a to napr. obmedzenie 

kosby iba dvakrát ročne. Uznesením č. 138 boli pozastavené realizácie všetkých kultúrnych 

a športových podujatí v roku 2024. Keďže poslanecký zbor schválil druhú zmenu rozpočtu na 

rok 2024, pri jeho úprave bol opomenutý fakt, že je potrebné vysporiadať sa s týmito 

uzneseniami. Na základe upozornenia pána kontrolóra mestská časť predkladá návrh na ich 

zrušenie. Dôvodom je to, že pri druhej úprave rozpočtu poslanecký zbor navýšil financie pre 

Podnik služieb KVP a to na úpravu zelene o 80 000,00 EUR, tiež sa vykonali viac ako dve 

kosby, viac orezov a viac údržby zelene. Čo sa týka uznesenia č. 138, boli zrealizované 

podujatia ako napr. Deň detí na KVP a Letný festival. Je nutné poznamenať, že tieto podujatia 

boli financované mimo rozpočtových zdrojov mestskej časti. Keďže chceme v najbližších 

týždňoch uskutočniť turnaje na školách a tiež organizovať Vianoce na KVP, je nutné toto 

uznesenie zrušiť, resp. sa s ním vysporiadať. K bodu otvoril diskusiu.  

 

Keďže do diskusie sa nikto z poslaneckého zboru neprihlásil, starosta diskusiu uzavrel 

a požiadal návrhovú komisiu o prednesenie návrhu na uznesenie.   
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Návrh na uznesenie - návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

zrušuje      

uznesenia Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP číslo 136 a číslo 

138 zo dňa 31.01.2024. 

 

Počet  prítomných poslancov: 13  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 13 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 13, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                 Návrh bol prijatý.  

 

7. Návrh na III. zmenu rozpočtu Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP na rok 2024   

Starosta: Uviedol ďalší bod programu rokovania a povedal, že je to najdôležitejší bod 

rokovania,  kvôli ktorému bolo zvolané dnešné rokovanie miestneho zastupiteľstva. Dôležité 

bolo zapracovať do rozpočtu príjmy z darov na podujatia, ktoré mestskej časti poskytujú 

sponzori, ktorí sa na podujatiach zúčastňujú. Dostali sme refundáciu za realizáciu Zelenej 

strechy na miestnom úrade, tiež granty z rozpočtu VÚC na podujatia Deň detí a Letný festival 

a zahraničný grant od zahraničného subjektu na Mural festival - Creative streets. V oblasti 

kapitálových príjmov je významný príjem za odpredaj budovy bývalej materskej školy 

v Drocárovom parku, tzv. Senior dom. Na účet už bolo definitívne pripísaných 896 000,00 

EUR, ktoré je nutné rozpočtovať. Tiež sú v návrhu zapracované finančné operácie podľa 

prebiehajúcich projektov v priebehu roka. Z rezervného fondu sú kryté výdavky na havarijný 

stav vodovodu miestneho úradu. Dodal, že schválená suma 30 000,00 EUR postačuje na 

opravu vodovodných trubiek v sekcii u nájomcov, teda nie na vodovod v celej budove, časť 

určená miestnemu úradu sa neopravuje. Tiež je zapracovaná oprava strechy na Bauerovej č. 1, 

tieto prostriedky boli schválené v bode č. 5, keďže výdavky neboli kryté v dostatočnej výške. 

V rámci prebytku hospodárenia zostáva príjem z kapitálových aktív za Senior dom v celej 

výške 896 000,00 EUR, teda tieto peniaze teraz nebudú rozpočtované, nechávajú sa na 

kapitálovom účte. Dodal, že predpokladá, že v budúcich obdobiach poslanecký zbor rozhodne 

o použití týchto finančných prostriedkov. K prerokovávanému materiálu otvoril diskusiu. 

p. Matoušek: Povedal, že včera prebehlo stretnutie poslaneckého zboru, po vzájomnej dohode 

predložil spoločný poslanecký návrh na uznesenie na doplnenie III. zmeny rozpočtu, a to 

presunom finančných prostriedkov, nakoľko v čase expedície materiálov na rokovanie došli  

na účet mestskej časti finančné prostriedky. Následne prečítal návrh na uznesenie. 

p. Pach: Uviedol, že považuje za potrebné vyjadriť sa za celý poslanecký  zbor o čiastočnom 

zavŕšení úsilia celej mestskej časti k odpredaju zatiaľ skeletu ale v budúcnosti funkčného 

Senior domu. Povedal, že poslanci sú nesmierne radi, že táto vec nabrala zdarný priebeh, 

nakoľko za posledné roky bolo 5 neúspešných obchodných súťaží. Miestny úrad prešiel 

peripetiami, či už v médiách ale aj osobných osočovaniach. V tejto chvíli to vyzerá, že všetko 

je na dobrej ceste. Po skúsenostiach vieme, že tešiť sa môžeme vtedy, keď budeme strihať 

pásku a zariadenie pre seniorov budeme otvárať. Dodal, že na tomto mieste sa chce 

poďakovať celému miestnemu úradu a všetkým oddeleniam, ktoré sa podieľali na úspešnom 

zavŕšení momentálnej situácie, tiež všetkým kolegom - poslancom, ktorí roky strávili snahou 

dotiahnuť tento projekt do konca.   

Starosta: Povedal, že zo strany poslaneckého zboru si pochvalu veľmi váži. Dodal, že to bolo 

5 rokov práce popri riešení iných úloh. Asi najviac nočnej mory z toho mala JUDr. Lenka 

Čechová Pisarčíková, JUDr. Magdaléna Balážová, je potrebné povedať, že agende Senior 

domu sa veľa venovalo aj Oddelenie výstavby a majetku, a to Ing. Jaromil Čop a teraz Ing. 

Jarmila Balážová, PhD., veľa hodín má odrobené aj Ing. Iveta Urbanová, Rastislav Pernisch, 

Ing. Miroslav Michalus a teraz aj pani prednostka Mgr. Kamila Bačová, PhD. Boli to stovky 

a tisíce hodín. Tiež uviedol, že osobne si okolo toho prežil dosť. Ako starosta si vydýchne pri 

spoločnom strihaní pásky. Po predchádzajúcich skúsenostiach je vo vyjadreniach opatrný. 

Dodal, že má pocit, že sa jedná o skúsenú inštitúciu a seriózneho partnera. Je záujmom nás 
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všetkých, aby Senior dom mohol poskytovať sociálne služby. Po predchádzajúcich 

skúsenostiach sa môže stať čokoľvek, treba byť nápomocní a opatrní. Veľká vďaka 

menovaným aj nemenovaným ľudom, bola to tímová práca. K medializovaným informáciám 

povedal, že vláda schválila 50 miliónov EUR na pomoc samosprávam, finančné prostriedky 

mali byť zaslané do 14 dní od stretnutia. Avšak podľa informácií neboli na účet mesta Košice 

pripísané žiadne finančné prostriedky. Podľa vlády má ZMOS určiť prepočet tak, aby každá 

samospráva dostala nejaké peniaze. Zatiaľ Oddelenie ekonomické nemá informáciu o reálnej 

výške pomoci pre sídlisko KVP, prípadne potom bude potrebné upravovať rozpočet.  

Ing. Takáč, PhD.: K návrhu na uznesenie pána poslanca Matoušeka dodal, že v rámci 

podpoložky odmeny poslancov došlo k navýšeniu o 7000,00 EUR z dôvodu, že v krízovom 

rozpočte, ktorý poslanecký zbor schvaľoval v januári tohto roku, boli rozpočtované položky 

na odmeny poslancov len na dve tretiny roka.    

 

V diskusii už nikto nevystúpil, starosta ju ukončil, slovo dostala návrhová komisia, aby 

prečítala návrhy na uznesenia.  

 

Návrh na uznesenie - návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP   

schvaľuje      

III. zmenu rozpočtu Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP na rok 2024 podľa predloženého 

návrhu.                

 

Počet  prítomných poslancov: 13  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 13 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 11+1, proti 0, zdržalo sa 1, nehlasoval 0              Návrh bol prijatý.  
Pán poslanec PaedDr. Zdeno Bartók hlasoval aklamačne +1.  

 

Návrh na uznesenie – Poslanecký návrh Ing. Romana Matoušeka 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP   

schvaľuje doplnenie III. zmeny rozpočtu MČ Košice - Sídlisko KVP na rok 2024 takto:  

a) Príjmová časť rozpočtu sa zvyšuje                                                                 

  v kapitálových príjmoch, kód zdroja 111, podpoložka 322002  

  - Fond na podporu športu - Skate park          o  242 751,81 eur 

b) Výdavková časť rozpočtu sa zvyšuje                                                              

   v kapitálových výdavkoch, kód zdroja 0111, funkčná klasifikácia 08.1.0,  

   programový rozpočet 5.1, podpoložka 717001 - Skate park       o  242 751,81 eur 

c) Presun v bežných výdavkoch                                                                                

  kód zdroja 41, funkčná klasifikácia 04.5.1, programový rozpočet 4.3,  

  podpoložka 635006 - Opravy ciest          o  -33 000,00 eur 

  kód zdroja 41, funkčná klasifikácia 01.3.3, programový rozpočet 2.4,  

  podpoložka 635006 - Údržba budov          o +25 000,00 eur  

  kód zdroja 41, funkčná klasifikácia 01.1.1, programový rozpočet 9.1,  

  podpoložka 637026 - Odmeny poslancov          o   +7 000,00 eur    

  kód zdroja 41, funkčná klasifikácia 10.7.0, programový rozpočet 8.2, 

  podpoložka 642026 - Jednorazové dávky v hmotnej núdzi       o   +1 000,00 eur  

d) Doplnenie textovej časti rozpočtu 

  vo funkčnej klasifikácii 04.4.3, programe 1.2, položke 716 - PD Denné centrum,  

  PD Bauerova 1, PD Stožiar 

 

Počet  prítomných poslancov: 13  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 13 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 12, proti 0, zdržalo sa 1, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  



 

7 

8. Záver  

Starosta mestskej časti Mgr. Ladislav Lörinc po vyčerpaní programu rokovania Miestneho 

zastupiteľstva Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP poďakoval všetkým prítomným za účasť. 

Dodal, že najbližšie sa poslanecký zbor stretne 20. novembra 2024 na rokovaní miestneho 

zastupiteľstva v riadnom termíne, a  tiež v decembri. Rozpočet na rok 2025 je potrebné  

pripravovať v decembri tak, aby ho poslanecký zbor teoreticky mohol schvaľovať v januári 

budúceho roku. Oddelenia začali predkladať svoje požiadavky. V prípade, že požiadavky na 

rozpočet na rok 2025 majú aj poslanci, je potrebné ich doručiť v priebehu novembra, 

v decembri prebehnú k návrhu rozpočtu pracovné stretnutia. Rokovanie miestneho 

zastupiteľstva starosta ukončil o 16:32 hodine.  

Zápisnica je vyhotovená  formou písomného záznamu z rokovania. 

Súčasťou tejto zápisnice je úplný zvukový záznam, ktorý je archivovaný na právnom oddelení 

Miestneho úradu MČ Košice - Sídlisko KVP.   

Prílohu  zápisnice  tvorí: 

- Prezenčná listina poslancov  

- Prezenčná listina ďalších prítomných 

- Výpisy o hlasovaní poslancov z XX. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva MČ Košice -

Sídlisko KVP, konaného dňa 23.10.2024 z hlasovacieho zariadenia firmy A. S. Partner, 

s. r. o., Košice. 

 

 

 

 

 

Dňa 04.11.2024 .........................                             Dňa 04.11.2024 ...................... 

  

 Mgr. Kamila Bačová, PhD., v. r.                                           Mgr. Ladislav Lörinc, v. r.                                                              

            prednostka                            starosta                                                                   

 

 

 

Overovatelia zápisnice :   

 

 

 

 

Dňa 12.11.2024 .........................                                         Dňa 11.11.2024 ....................... 

 

     PaedDr. Zdeno Bartók, v. r.        Ing. Lukáš Boritáš, v. r.     

 
 

 

 

 

 

 

 

 

V Košiciach, dňa 30.10.2024 

Zapísala: Ing. Ľubica Spišáková  

          právne oddelenie   


